
Zápis z 3. jednání Komise pro sport, spolky a volný čas ze dne 22. 5. 2023 
 

Místo konání: Uhříněveské muzeum 

Zahájení jednání: 17:30 

Ukončení jednání: 19:30 

Přítomni: Ing. Barbora Tamelová, Ph.D. (předsedkyně komise), Petra Burešová, Ing. Radek 

Ptáček, Stanislav Paseka, Lukáš Bártl, Pavlína Škvrnová, Ing. Urszula Bebarová 

Omluveni: Ing. Jan Konopásek, Petr Černý 

 

Hosté: Romana Hájková, Ing. Michal Klich, Stanislava Drozenová, Ilona Vonášková,         

Bc. Hana Vagenknechtová, Kateřina Hanuliaková, Lenka Mašíndová a Mgr. Tomáš Kaněra. 

 

Je přítomna nadpoloviční většina členů, komise je usnášeníschopná. 

 

 

1. Zahájení jednání a schválení programu 

 

Návrh programu:  

1. Zahájení jednání, schválení programu 

2. Představení pozvaných spolků a organizací 

3. Zhodnocení proběhlých akcí, informace o nastávajících akcích 

4. Informace z MČ ze strany radní pro školství, kulturu, sport a spolky 

5. Různé 

 

 

1. Zahájení a schválení programu 

 

Usnesení: 

Komise pro sport, spolky a volný čas schvaluje program. 

Hlasování: PRO: 7 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 

Návrh byl přijat. 

 

 

2. Představení pozvaných spolků a organizací 

 

Ing. Barbora Tamelová seznámila přítomné s cílem této schůzky kterým je navázání 

vzájemné spolupráce mezi spolky a MČ Praha 22. 

 

Ing. Barbora Tamelová se ujala slova a představila Sbor dobrovolných hasičů, jehož je 

členkou a ve zkratce nastínila celoroční plánovanou činnost. Hasiči obnovili svůj sbor v roce 

2020. 

 

Stanislava Drozenová zde reprezentovala Klub seniorů, jehož je předsedkyní, jehož jméno 

bylo obnoveno v Uhříněvsi v roce 2017. Klub čítá 220 členů a pořádá nejrůznější aktivity od 

procházek až po tematické výlety, soutěže, pobytové zájezdy, cvičení jógy, Seniorské 

olympiády, mezigenerační odpoledne atd. Veškerá činnost je propagována v Uhříněveském 

zpravodaji a propagačních letáčcích, které poskytuje MČ Praha 22 klubu zdarma. Klub 

seniorů je zcela závislí na dotacích MČ Praha 22. 
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Urszula Bebarová předsedkyně spolku Naše Pitkovice prezentovala spolek, který pořádá 

akce v rámci Pitkovic. Všechny akce jsou pořádány v přírodě a ve venkovních prostorách. 

Rádi by nabídli k zapůjčení ostatním spolkům stany a vybavení. 

 

Paní Lenka Mašíndová a paní Kateřina Hanuliaková pohovořily o ryze ženském 

pěveckém sboru AKORDUM, který prezentuje díla zejména klasické hudby. Koncertují po 

celé republice. Poděkovaly MČ, že mohou bezplatně inzerovat svoji tvorbu v Uhříněveském 

zpravodaji. Poslední dobou řeší, jak zafinancovat velké koncerty. Spolek funguje převážně 

z dotací, objednávek a má již svého sponzora.  

 

Stanislav Paseka je předsedou Selesiánského hnutí, které funguje od roku 1994. Je zaměřeno 

převážně na florbal. Pořádají nejrůznější turnaje ve florbalu. Vše na web. stránkách 

uhrineves.shm.cz. Jsou to především aktivity pro mládež. Pořádají příměstské tábory 

s nejrůznějším zaměřením. Čítá přibližně 500 členů. 

 

Lukáš Bártl předseda spolku myslivců vyhodnotil činnost spolku za velmi dobrou. Nově 

založen v roce 1992. Aktivních členů má spolek15.  

 

Radek Ptáček předseda místního spolku rybářů, založeného v roce 1940. Spolek má celkem 

360 členů z toho 60 dětí, vyhodnotil činnost spolku jako úspěšnou. Vyzdvihl hlavně úspěšné 

akce a to výlov rybníků, taneční podvečer atd.  

 

Pavlína Škvrnová je předsedkyní Občanů hájku založeného v r. 2015, pořádají kulturně 

společenské akce pro široké okolí, zhodnotila akce jako úspěšné.  

 

Romana Hájková vede Ponte D22, z.ú. - Komunitní centrum s dlouholetou osvědčenou 

tradicí. Působí v Uhříněvsi 15 let. Je zde i mimo jiné Homeopatická poradna, pořádají se zde 

workshopy atd… 

 

 

Ilona Vonášková – předsedkyně Obce baráčníků „Jana Žižky z Trocnova“ Uhříněves, který 

existuje 75 let v Uhříněvsi. Organizují nejrůznější společenské aktivity. Propagují čistotu 

jazyka a krojů. 

 

Tomáš Kaněra – předseda fotbalového klubu Čechie, klub byl založen v r. 1908, členství asi 

300 dětí a 50 dospělých. Nabídl v dopoledních hodinách k dispozici pro širokou veřejnost 

umělý trávník.  

 

Michal Klich zástupce Sokola v Uhříněvsi, založen před 131 lety. Sokol má 120 členů 

s věkovým průměrem 65 let. Stížnost na neúnosnou energetickou situaci, kvůli které bude 

muset rušit některé kroužky, které již nedosáhnou na nájemné. Pořádají především poznávací 

zájezdy po ČR. Dále představil Občanský spolek Uhříněves, který pořádá pouť, Rybovu mši, 

trhy, poznávací zájezdy. 
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3. Zhodnocení proběhlých akcí, informace o nastávajících akcích 

 

Ing. Barbora Tamelová ohodnotila proběhlé akce jako zdařilé. 

Poděkovala všem zapojeným spolkům a jednotlivcům do akce Ukliďme Česko, která se 

konala 1. 4. 2023. V Praze 22 bylo posbíráno 1500 kg odpadu. 

 

Další úspěšná akce bylo Pálení čarodějnic a Stavění májky. Májka se v Uhříněvsi stavěla 

historicky poprvé. Tradice by měla být zachována i v následujících letech. O tuto akci se 

postaral SDH Uhříněves. Obě akce byly úspěšné.  

 

Ing. Barbora Tamelová informovala o blížícím se Dětském dni s IZS. Vyzdvihla plánované 

aktivity ostatních spolků na Dětském dni s IZS. Sbor dobrovolných hasičů bude organizovat 

hasičská stanoviště s úkoly, dále je připraven program: hašení hořícího auta, vyproštění 

zaklíněné osoby, ošetření zraněného a další...Další připravené aktivity spolků: myslivci – 

střílení ze vzduchovky, fotbal s Čechie, workshopy DDM, Ponte, SHM. Budou zde mít svůj 

stánek i včelaři. Dále se chtějí také přidat Baráčníci. Samozřejmě všichni vítáni.  

Kdo bude mít ze spolků ještě zájem se do akce zapojit, nechť se hlásí u paní Vaňkové na     

MČ Praha 22.  

 

Proběhla informace o zapůjčení městských mobiliářů. Informace včetně formuláře o zápůjčce 

je umístěn na web. stránkách MČ Praha 22. Vyplněný formulář je třeba odevzdat či zaslat 

alespoň 5 pracovních dní před termínem zápůjčky na email podatelna@praha22.cz, osobně 

zanést do OIC. 

 

 

4. Informace z MČ ze strany radní pro školství, kulturu, sport a spolky 

 

Paní Bc. Hana Vagenknechtová informovala, že by MČ Praha 22 mohla v roce 2024 

uspořádat ples ve spolupráci se zástupci jednotlivých spolků, respektive ples spolkový 

s podporou MČ Praha 22. Otevřela na toto téma diskuzi. Zatím vše otevřeno. 

Osobně se zúčastnila koncertu Akordum - pochvala. Bude podporovat propagaci spolků 

v Uhříněveském zpravodaji.  

 

 

5. Různé a závěr 

 

Do různého byly zařazeny odpovědi pro pana Černého na:  

a) Využití sportovišť veřejností v MČ Praha 22. 

b) Informovanost o možnostech sportování v Praze 22. 

 

Ing. Barbora Tamelová informovala, že každý zájemce o sportovní aktivity může nalézt na 

webových stránkách MČ Praha 22 seznam sportovišť včetně vybavení v naší městské části 

(https://www.praha22.cz/volny-cas/hriste-a-sportoviste/). 

 

Nově bylo otevřeno hřiště na míčové hry v sídlišti Vivus (za Billou). Informace byla sdílena 

na sociálních sítích MČ a na web stránkách MČ. 

 

 

 

 

https://www.praha22.cz/volny-cas/hriste-a-sportoviste/
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Venkovní hřiště u ZŠ U Obory zatím nemůže být zpřístupněno veřejnosti. Je třeba postavit 

plot kvůli oddělení školy a veřejného prostoru z důvodu bezpečnosti školních dětí (zamezit 

možnosti vstupu do areálu školy neoprávněným osobám). Dále bude nutnost zajistit 

kompetentní osobu/správce, který bude hřiště otvírat a zavírat pro veřejnost, zajistit úklid 

prostoru apod. 

 

 

 

Zapsala: Vlasta Čepičková, tajemnice komise 

 

Ověřila: Ing. Barbora Tamelová, Ph.D. - předsedkyně komise  

 

 

 

 

 


